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PROTOKÓL Z POSIEDZENIA KOMISJI REWIZYJNEJ
Z DNIA 13 CZERWCA 2007 ROKU

Temat posiedzenia:
Ocena gospodarki finansowei funkcionowania szkól gminnych - II posiedzenie.

Komisja Rewizyjna w skladzie:
l. Michal Nowacki - przewodniczacy,
2. Andrzej Jackiewicz - czlonek,
3. Katarzyna Kucharska - czlonek

Dokumenty poddane analizie:

l. Wykaz wydatków poniesionych przez szkoly w 2006 roku na zakup uslug
telekomunikacyjnych (rachunki i zestawienia zbiorcze),

2. Sprawozdania z wykorzystania srodków na doskonalenie zawodowe i doksztalcanie
nauczycieli szkól gminnych,

3. Plany doskonalenia zawodowego i doksztalcania na rok szkolny 2005/06 szkól
gminnych,

4. Umowy zlecenia z 2006 roku dotyczace projektu "Szkola Marzen" w Gimnazjum
w Wiaczyniu Dolnym - w tym poprawnosc merytoryczna, zasady rozliczania i
ksiegowania.

5. Dzienniki zajec pozalekcyjnych prowadzonych w ramach projektu "Szkola Marzen"
w Gimnazjum w Wiaczyniu Dolnym.

Wnioski:

l. Umowy zlecenia sporzadzane poprawnie. Do kazdego z nich wystawiane PK
z dokladna ewidencja rozliczen z tytulu umowy zlecenia.

2. Dzienniki zajec 2005/06 z Gimnazjum.
kolo muzyczne,
szkola marzen,
swietlica srodowiskowa,
konkurs recytatorski, ekologia itp.

Sa prowadzone na biezaco z wyjatkiem "Szkoly Marzen"- gdzie brakowalo w pozycji
l i 2 daty przeprowadzonych zajec.
W dziennikach brak równiez pieczatki i nazwy szkoly.
W dzienniku zajec - kolo muzyczne na str. 6 - cele, zadania, tematyka -brak aprobaty
dyrektora szkoly.
Na str. 12 - sprawdzenie programu zajec -widnieje data 20-06-07, natomiast Komisja
dokonala weryfikacji dzienników w dniu 13 -06-2007.

3. Faktury T.P. S.A. zawieraja podlaczone przelewy, przy czym Komisja stwierdza,
ze data zaplaty jest zgodna z terminem platnosci na fakturach.
Faktury sa bardzo rzetelnie opracowane pod wzgledem merytorycznym, formalnym
i rachunkowym z podpisami inspektora d.s. ksiegowosci - Anny Mazerant,
pelniacejobowiazkiSkarbnikaGminy- MarioliDolinskieji zatwierdzonedowyplaty.

4. Na podstawie zestawienia wydatków poniesionych przez szkoly w 2006 roku na zakup
uslugtelekomunikacyjnychKomisjastwierdzawysokiekoszty- w czescizestawienia,
dlatego tez wystapila o bilingi rozmów wszystkich szkól celem ich analizy.

5. Plan doskonalenia zawodowego nauczycieli jest realizowany zgodnie z planem-
dostarczonym Komisji, przy czym Komisja wnioskuje o taka tresc umów,
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która zabezpieczy interesy gminy w przypadku rezygnacji nauczyciela z pracy -
wymaga to oceny prawnej.

6. Z wyjasnien udzielonych przez inspektora d.s. oswiaty - Jadwige Okoniewska
wynika, ze stanowiska w szkolach obsadzane sa zgodnie z przygotowaniem
merytorycznym nauczyciela.

W przyszlosci przedmiotem pracy Komisji Rewizyjnej bedzie sprawdzenie
w szkolach:

ilosci etatujaki przypada na nauczyciela i godzin nadliczbowych,
faktycznego czasu pracy sekretarza i obslugi szkoly.

Na tym protokól zakonczono.

Podpisy czlonków komisji:

I. Michal Nowacki - Przewodniczacy, ~;i;b~
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2. AndrzejJackiewicz

3. Katarzyna Kucharska


